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Co také najdete v tomto čísle:

Slovo starosty Karla Hermanna

Rozhovor s manažerkou prevence kriminality

Dopisy čtenářů

Z historie

a další zajímavosti

7-8 červenec
srpen



ZPRÁVY Z RADY MĚSTA

USNESENÍ
ze 7. jednání Rady města Teplá, konaného dne

29.4.2015
A) Schvaluje:

1)
2)

3)

4)

5)

7)

8)

9)

10)

11)

12)

B Zamítá:

1)

2)

C Pověřuje:

1)

program 7.jednání rady města Teplá.
schvaluje provedení projektu Plynofikace bytového domu Ing.

Jana Růžičky v chodníku p.p.č. 2856/7 v k.ú. Teplá, obec Teplá s
podmínkou uvedení do původního stavu a respektování
inženýrských sítí v majetku města Teplá.

provedení investiční akce TM BTA Cheb KVYTE OK na
pozemcích 2879, 1017/3,1023/1 v k.ú. Teplá, obec Teplá s
podmínkou uvedení do původního stavu a respektování
inženýrských sítí v majetku města Teplá.

rozpočtové opatření č. 2/2015 dle předložené přílohy s
označením Rozpočtové opatření č. 2/2015, na základě kterého
dochází dle ust. § 16 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových
pravidlech územních rozpočtů k úpravě rozpočtu o 2.132.909,73
Kč na straně příjmů a o 2.132.909,73 Kč na straně výdajů.

uzavření knihovny v období od 7.7.2015 do 10.7.2015.
přidělení kanceláře v prostorách bývalého MÚ Teplá pro účely

výkonu práce manažera prevence kriminality a pro činnost
Preventivně sociální komise města

bezplatný pronájem Domu kultury v Teplé pro divadelní soubor
Žlutičan na den 21.5.2015 od 17.00 hodin za účelem konání
divadelního představení komedie Komunita.

vyřazení osobního motorového vozidla zn. Škoda Felicia Combi
LXI, r.z. 2K4 1335 z majetku města Teplá a schvaluje jeho použití za
účelem výcviku JDH.

zařazení pana Jiřího Kurce, nar. 30.3.1933, trvale bytem
Kamenný Újezd 162, 330 23 Nýřany do seznamu uchazečů o
přidělení bytové jednotky v Domě s pečovatelskou službou v Teplé a
schvaluje přidělení bytové jednotky č. 203 s účinností od 1.5.2015.

zařazení paní Ludmily Schejbalové, nar. 19.8.1942, bytem
Mezihoří 6, 340 12 p. Švihov, okr. Klatovy do seznamu uchazečů o
přidělení bytové jednotky v Domě s pečovatelskou službou v Teplé a
schvaluje přidělení bytové jednotky č. 321 s účinností od 1.6.2015.

instalaci dvou bezpečnostních kamer ke vchodům do Domu s
pečovatelskou službou.

uzavření smluv o dílo se zhotovitelem Údržba silnic
Karlovarského kraje, a.s, číslo smlouvy č. 2/01/019/15 s předmětem
smlouvy o dílo „Oprava příjezdové cesty k ČSA, město Teplá“ s
cenou díla ve výši 760.912,-Kč vč. DPH a smlouvy o dílo č.
2/01/020/15 s předmětem smlouvy o dílo „Oprava ul. Klášterní,
město Teplá“ s cenou díla ve výši 340.033,-Kč a pověřuje starostu
města Karla Hermanna podepsáním uvedených smluv.

osvobození od poplatků za svoz komunálního odpadu z důvodu
trvalého bydliště občana města Teplá mimo území České republiky
pro rok 2015. RM ukládá radním, že se RM bude zabývat návrhem a
připomínkováním nového znění vyhlášky o místním poplatku za
provoz systému shromažďování, sběru , přepravy, třídění, využívání
a odstraňování komunálních odpadů a vyhlášky o místním poplatků
ze psů.

žádost Miroslava Nováka a Eriky Novákové o provedení opravy
podezdívky plotu v ulici Zahradní v Teplé s tím, že v případě opravy
uvedené podezdívky se město Teplá bude podílet na zpevnění svahu
mezi komunikací a pozemkem p.p.č 284/1 v k.ú. Teplá.

tajemníka města Mgr. Víta Červenku vyzvat Ing. Jana Růžičku,

6)

)

)

majitele bytového domu na adrese p.p.č. 2856/7 v k.ú. Teplá, obec
Teplá, aby se vyjádřil k tomu, jakým způsobem chce do budoucna
zajistit parkování u tohoto bytového domu.

paní Evu Řebíkovou a paní Jiřinu Růžkovou připravit doplnění
pravidel při prodeji pozemků po zapracování změny zákona
č. 235/2004 Sb., o dani z přidané hodnoty.

paní Jiřinu Růžkovou vyvěšením záměru pronájmu stavby
č.p. 593, jako součásti parcely p. č. st. 845 zapsané pro katastrální
území Teplá, obec Teplá u Katastrálního úřadu pro Karlovarský
kraj na úřední desce.

paní Evu Řebíkovou přípravou podkladů pro aktualizaci
Obecně závazné vyhlášky č. 2/2013 o místním poplatku za provoz
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a
odstraňování komunálních odpadů.

starostu města Teplá vydáním osvědčení novým zastupitelům
Mgr. Evě Novotné a PhDr. Renatě Kreuzové.

Martina Čápa ve spolupráci s ekonomickým úsekem města
připravit informace k zřízení transparentního účtu města Teplá.

Martina Klepala a Martina Čápa zjištěním cenové relace a
možností provedení oprav chodníku v ulici Klášterní v Teplé
směrem z náměstí k poště.

tajemníka města Mgr. Víta Červenku ke svolání pracovní
schůzky ke konání a zabezpečení organizace oslav města Teplá.

předložení cenové nabídky na doplnění bezdrátové části
rozhlasu o 33 nových hlásičů v Teplé za cenu ve výši 390.830,-Kč
vč. DPH a zařazuje tuto investiční akci do plánu rozpočtu na rok
2016.

předloženou cenovou nabídku dodavatele Kalenda Pavel –
podlahářské práce, Horní Dvory 10, Cheb s tím, že budou poptány
další firmy k zaslání nabídek.

výpověď paní Jitky Dvořákové z nájmu bytu č. 1 v Teplé, na
adrese Toužimská č.p. 381, Teplá k 31.5.2015.

upozornění tajemníkem Mgr. Vítem Červenkou na podání
čestného prohlášení v souladu se zákonem č. 159/2006 Sb., o střetu
zájmů ve lhůtě do 30.6.2015.

likvidaci černých skládek ve Služetíně.

Vnitřní předpis v zadávání zakázek malého rozsahu schválený
usnesením Rady města ze dne 30.10.2012.

program 8.jednání rady města Teplá.
propachtování p.p.č. 765/3 o výměře 1925 m2 a 765/5 o

výměře 810 m2 v k.ú. Pěkovice , obec Teplá firmě EURAGRI,
s.r.o.

ukončení nájemní smlouvy č.2/2010/POZ dohodou
propachtování části p.p.č. 404/4 o výměře 2100 m2 a p.p.č.

404/3 o výměře 3879 m2 v k.ú. Popovice u Poutnova, obec Teplá
panu Ing. Janu Růžičkovi.

propachtování p.p.č. 503/20 o výměře 161 m2 v k.ú. Služetín u
Poutnova, obec Teplá panuAleši Chmelovi.

vyhotovení dodatku č.1 k nájemní smlouvě č. 19N08/29
uzavřené s Alexandrem Tomi u pozemku p.p.č. 19 v k.ú. Mrázov,
obec Teplá.

na žádost Radka Daniela ukončení nájemní smlouvy 2/2010 na
část p.p.č. 613/1 o výměře 170 m2 v k.ú. Teplá, obec Teplá.

propachtování p.p.č. 613/1 o výměře 170 m2 v k.ú. Teplá, obec
Teplá panu Danielu Hornovi a pověřuje paní Jiřinu Růžkovou
vyvěšením záměru pachtu.
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D) Bere na vědomí:
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E Ruší :
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A) Schvaluje:
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USNESENÍ
ze 8. jednání Rady města Teplá, konaného dne

6.5.2015



B) Pověřuje:

2)

C) Bere na vědomí:

D Odročuje:

1)

1)

3)

1)

)

2)

3)

starostu města Karla Hermanna podpisem smlouvy o dílo ev.č.
DZ01-2015 včetně dodatku č.1. se zhotovitelem společností
Asfalt OK s.r.o. se sídlem Vrbenská 511/25 a, České Budějovice s
předmětem plnění zakázky „Oprava komunikací v katastrálním
území Teplá ITHR technologií Silkot“ s tím, že cena zakázky
nepřesáhne částku ve výši 1.236.655,09 Kč vč. DPH s termínem
zahájení prací květen 2015 a ukončení prací dne 7.6.2015

paní Jiřinu Růžkovou vyvěšením záměru pachtu k propachtování
p.p.č. 613/1 o výměře 170 m2 v k.ú. Teplá, obec Teplá panu Danielu
Hornovi.

paní Jiřinu Růžkovou k zahájení jednání s Jitkou Klsákovou ve
věci vrácení parcel p.p.č. 1011/44 a p.p.č. 1011/45 v k.ú. Teplá,
obec Teplá v Toužimské ulici pro výstavbu RD městu.

zprávu paní Evy Řebíkové v příloze nazvané Náklady a příjmy
za odpady v roce 2014.

Projednání žádosti pana Jiřího Králíčka o nové uzavření smlouvy
na pronájem p.p.č. 31 (vodní nádrž umělá) o výměře 3749 m2 v
k.ú. Rankovice , obec Teplá.

Projednání žádosti pana Pavla Veselovského o pronájem p.p.č.
31 o výměře 3749 m2 v k.ú. Rankovice, obec Teplá.

Projednání žádosti pana Jakuba Vlčka o pronájem p.p.č. 31 o
výměře 3749 m2 v k.ú. Rankovice , obec Teplá.

Karel Hermann Martin Klepal
starosta místostarosta

SLOVO STAROSTY

Máme za sebou více než půl roku ve funkcích a myslím, že pro
všechny nováčky to byla hodně studená sprcha a je třeba si přiznat,
že děláme chyby. Chyby z přemíry snahy nebo z neznalosti a
nedostatku zkušeností. Myslím, že každý z nás už měl chvilku, kdy
si řekl … že já trouba do toho … . To hlavně v případech, kdy
zjistíme, že selský rozum je fajn, ale opravdu nestačí a musíme se
prokousávat spoustou zákonů. Někdy je zvláštní, když nás bývalé
vedení upozorňuje na jejich vlastní chyby, nedostatky a neumí si na
profilu zadavatele najít veřejně přístupné informace. Na druhou
stranu jsem rád, že si někteří, dnes již bývalí zastupitelé, doplnili
znalosti zákona o veřejných zakázkách a zákona o obcích,
absolvovaná školení k něčemu byla a desetitisícové investice města
na vzdělání bývalé starostky se pomalu začínají vracet tím, že nás na
chyby upozorňuje. Jsem velice rád, že jsme neudělali radost
některým spoluobčanům, nesplnili jejich veřejně vyřčená přání a
město Teplá stále existuje, funguje a to i přes chvilkové
přejmenování na obec Velemín, ke kterému došlo na nových
stránkách. Je vidět, že město žije, pracuje a změny atmosféry si
všiml každý. Tyto řádky nepíši, abych někoho urazil nebo
zesměšnil a nemám ve zvyku používat ostrý jazyk. Krotím své
emoce a držím se hesla „Nad nikoho se nepovyšuj a před nikým se
neponižuj“. Jsem parťákem v týmu, kterému naprosto důvěřuji. Za
kteréhokoliv člena dám ruku do ohně a netýká se to jen členů rady,
ale i naprosté většiny současného zastupitelstva. Byl bych špatným
parťákem, kdyby mi nevadilo, že z nás někteří jedinci dělají neustále
nesvéprávné chovance tak, jako na posledním zastupitelstvu, kdy
nám bylo řečeno, že zákon o obcích není tak dlouhý, abychom si jej
nemohli přečíst. Poté dotyčný dodal, že se musel radit s právníky,
aby jej pochopil. Se vší úctou a vážností, je opravdu tak těžké říci -
„Byl jsem na kandidátce proto, abych kryl záda svému lídrovi,
kterému jsem rád propůjčil své dobré jméno.

V současné situaci nechci pracovat v zastupitelstvu“, nebo
jednoduše důvod neudávat. Dále už to rozebírat nechci a je to
naposledy, co na něco podobného reaguji. Je osm měsíců po volbách
a jsem pro přestat blbnout.

Mnozí si již jistě všimli přepracovaných webových stránek. Cílem
nebylo mít něco extra, ale jednoduchost přehlednost a dostupnost
informací. Každá legrace něco stojí a snažili jsme se o kompromis
mezi cenou a funkčností. Posuďte, jak to dopadlo, a dejte nám vědět.
Absolvovali jsme školení, umíme stránky ovládat a jsme schopní
některé věci přizpůsobit. Na obsahu jsme pracovali - moje
maličkost, Jiří Outrata, Kristýna Bílá a Petra Horská. Chybějící
informace postupně společně s Vámi doplníme.

Asi nejde nezmínit to, co je vidět na první pohled, a to je Lidická. Šli
jsme do rizika a vyzkoušeli jsme novou technologii. Vnímáme
reakce našich občanů, tak i reakce návštěvníků. Jak už to bývá,
reakce jsou od A do Z. Chci k tomu říci jen tolik, že v Lidické ulici
neprobíhá celková rekonstrukce, ale oprava k umožnění a zajištění
sjízdnosti. Nelze ji srovnávat například s ul. ČSA, kde je položen
nový asfaltový povrch. Vysvětlovali jsme, proč nedošlo k celkové
rekonstrukci, a důvody jsou pochopitelné. Hlavní důvod finance a
rozjetý projekt celkové rekonstrukce Školní za více než 30 mil.
Dejme tedy všem zúčastněným šanci dokázat, že technologie
funguje a posuďme po první zimě účelnost vynaložených
prostředků. Jsem přesvědčen, že se o Lidické budeme bavit ještě
mnohokrát.

Je mnoho věcí, které bych chtěl rozebrat, a každý den se objevují
další. Upřednostňuji mluvené slovo před psaným už jen proto, že je
velice těžké dát na papír myšlenku skutečně tak, aby všichni
pochopili to, co tím chtěl autor říci. Chtěl bych věnovat pár řádek
našim takzvaným „veřejňákům“. Jsme velice mile překvapeni
přístupem a pracovitostí těchto lidí. Bereme je opravdu za své
zaměstnance a jsme na ně pyšní. Tak jako všude, jsou mezi nimi lidé
více či méně šikovní, ale díky několika přirozeným tahounům se
zapojují do práce, jak nejlépe umí. Sáhněme si všichni do svědomí.
Kdo z nás by dokázal přijít na úřad, požádat o takovou práci, nasadit
si barevnou vestu a vyrazit do ulic s koštětem? Za sebe si to
představuji jen hodně těžko. Asi jako většina v nejhorší možné
situaci a ještě hodně daleko od domova, kde nás nikdo nezná. Jsou
vystaveni posměškům a řečem ze dvou stran. Od těch, co celý život
nehrábli na práci, v poledne se vzbudí a koukají z oken na to, jak
celodenní práci „veřejňáků“ ničí jejich malé děti a večer ty už
odrostlejší. To je ta pro ně lepší varianta, se kterou se smířili. Ta
horší je, že na ně přes prsty kouká i část z nás. Myslím, že je na čase
si jich začít vážit a uvědomit si, že dělají za pár korun od Úřadu
práce, pracovat opravdu chtějí a své posměšky směřovat na ty, co se
jim pošklebují z oken. Pochvala a vlídné slovo dělají divy s každým
a vím, že když komukoliv z nich řeknete, udělají pro vás v rámci své
práce cokoliv. Většinou dělají to, co po nich chce jejich nadřízený, a
to doslova, a je potřeba se s některými naučit pracovat. Je zajímavé
zjistit, že udělali něco špatně, ale přitom přesně tak, jak jim to bylo
řečeno. Chci jim touto cestou poděkovat za odváděnou práci a
popřát jim mnoho sil. Pokud budou pokračovat v nastavené laťce,
bude rychle přibývat lidí, kteří si jich upřímně váží. Za nás mohu
říct, že se je budeme snažit za dobře odvedenou práci spravedlivě
odměnit.

Poděkování samozřejmě patří úplně všem, protože každý obyvatel
nebo návštěvník se nějakým způsobem podílí na chodu města.
Začínají prázdniny, pro mnohé z nás nejkrásnější období roku. Přeji
Vám krásné léto plné sluníčka, koupání, hub, zábavy a především
odpočinku. A nezapomeňte na oslavy 630 let města Teplá 22. 8.
2015. Těším se na shledanou.

Karel Hermann



POZVÁNKA
Carlsbad Classic 2015

Kdy: 18. července 2015 od 15:00
v prostorech Kláštera Teplá.

Třetí ročník jedinečné setinové rallye v Karlových Varech a okolí

Carlsbad Classic je setinovou rallye klasických aut, což znamená,
že se nejezdí na maximální rychlost, ale na přesnost. Posádky

projíždějí krajinou a dodržují rychlostní limity, v žádném případě
nezávodí, naopak preferují gentlemanský způsob jízdy. Principem

soutěže je průjezd vyznačené trasy, ale také zvládnutí
připravených testů přesnosti, které prověří souhru posádky a

přinášejí i zajímavou podívanou pro diváky.

awww.carlsbadclassic.cz www.classicrallye.cz

SLOVO RADNÍHO

Opravy silnic

Vážení spoluobčané, v polovině měsíce května jsme
zahájili opravu vozovky v ulici Lidická. Tato ulice patří mezi naše
nejopotřebovanější a jistě by zasluhovala velkou rekonstrukci,
novou vozovku i chodníky. To však v současné době není možné,
jelikož se zde musí nejprve vybudovat nová kanalizace a také zde v
dohledné době plánuje společnost ČEZ položit do země nové
elektrické vedení. Nabízely se tedy různé způsoby oprav. Od
tradičního záplatování největších děr, až po odfrézování tenké části
vozovky a položení nové vrchní vrstvy. Vedení města se rozhodlo
vyzkoušet novou variantu opravy, takzvanou technologii INFRA
THERMO HOMOGENIZAČNÍ. A co tenhle strašidelný název
vlastně znamená? Práci provádí speciální stroj s takzvanou
žehličkou. Část silnice se nejprve důkladně očistí a pak ohřeje na
teplotu 200 stupňů až do hloubky deseti centimetrů. Ohřátá hmota se
stane tvárná. Potom se strhne tenká vrchní vrstva pro lepší
přilnavost a nanese se nový asfalt, který se dokonale spojí s původní
vrstvou. Povrch se následně uválcuje. Zmizí tak všechny praskliny,
které se při vysoké teplotě spojí v celek. Tuto práci pro nás provádí
firma ASFALT OK. Záruka je 24 měsíců a zástupce firmy nám říká,
že takto opravená ulice vydrží pěkná pět a více let. Tak se necháme
překvapit. Jestli se nám tato forma rekonstrukce osvědčí, hodlá ji
město využít i na jiných místech. Součástí je i oprava kanálů a vpustí
na dešťovou vodu. Těch je v ulici Lidická cca 30, ale jen málo jich je
funkčních. Dosáhnout požadovaného spádu do dešťových propustí
není na stokrát záplatované a dlouhodobě zanedbané ulici
jednoduché. Také obrubníky jsou v dezolátním stavu, většinou
chybí úplně. Cílem této opravy je vytvořit přijatelnou cestu, která
vydrží relativně dobrá co nejdéle. Ideální by bylo, kdyby nám
sloužila bez dalšího zásahu až do plánované velké rekonstrukce,
která však proběhne někdy poté, co se vyřeší elektrické vedení v
zemi a kanalizace. Co se týče termínu, tato částečná rekonstrukce by
měla být hotova do 30. 6. 2015.

Současně s touto akcí probíhá také oprava ulice ČSA. I
tady se jedná o totálně zdevastovanou vozovku, která se dlouhodobě
spravovala vždy jen nějakou záplatou. Nyní se zde v rámci
finančních možností provádí odfrézování části staré vozovky,
vyčištění, penetrace a položení nové, souvislé pěticentimetrové
vrstvy. Součástí této rekonstrukce je i položení obrubníků ze strany,
kde jsou ploty a budovy. Práci pro město zajišťuje Krajská správa a
údržba silnic Karlovarského kraje, která nám současně provádí i
drobnější opravu vozovky v ulici Klášterní u obchodu pana
Provázka. Zde se dlouhodobým vrstvením silnice na hlavním tahu
vytvořil před tímto obchodem jakýsi umělý bazének či brouzdaliště.

To se pravidelně naplňuje vodou při každém větším dešti a
způsobuje určité komplikace těm lidem, kteří se před cestou za
nákupem zapomněli obout do holínek. Před obchodem se proto nyní
buduje nová propust na dešťovou vodu, do té se následně naspáduje
nově položená část vozovky. Tímto způsobem se problém s vodou
vyřeší a největší tepelské brouzdaliště tak úplně zanikne.

Opravy v ulicích Lidická, ČSA a Klášterní se provádějí
současně z toho důvodu, že jsme museli respektovat volné termíny
obou firem, které nám práci provádějí. Chceme si takto vzájemně
vyhovět a věříme, že i přes určité zádrhely se nám podaří práce ku
prospěchu města zvládnout.

Vážení občané, od 10. června máte možnost kontrolovat
každodenní transakce na transparentním účtu našeho města. Můžete
tak nahlédnout do příjmů a výdajů obce. Nebudu zde uvádět, kdo
více či méně tuto věc inicioval, je to celkem jedno. Občané na
možnost kontroly městské kasy reagovali pozitivně, zastupitelé to
podpořili, a proto je transparentní účet zde. Vedení města preferuje
otevřenost a tohle je její součást.

K našemu účtu se velice jednoduše dostanete na oficiálních
internetových stránkách našeho města. Hned na úvodní straně stačí
pouze rozkliknout nápis TRANSPARENTNÍ ÚČET. Potom už lze
nahlížet do každodenních příjmů a výdajů města. Je to standardní
verze otevřeného účtu, který Komerční banka nabízí. Některé
položky jsou zde uvedeny ve zkratce. Nelze do takového účtu zapsat
úplně celé znění transakce, přesto si myslím, že se v něm budete
orientovat. V případě nejasností nebo zájmu, lze každou jednotlivou
položku podrobně dohledat.

Město samozřejmě nemá pouze tento jeden účet. Má jich
ještě dalších šest. Např. účet na sbírku na kostel, dotační, nebo na
fond rozvoje a bydlení. Všechny tyto zbývající účty však slouží
pouze jako účty příjmové. Peníze, které následně z těchto účtů
odcházejí, jsou převedeny na náš nový transparentní účet, který je
jako jediný výdajový. To znamená, že všechny platby města jdou
přes náš transparentní účet. Důvod, proč jsme i z ostatních účtů
neudělali účty otevřené, je poplatek, který se za vedení
transparentního účtu platí. Roční poplatek by za tyto zbývající účty
činil cca 12 000 Kč. Jelikož jsou úplně všechny platby zveřejněny na
našem transparentním účtu, zdála se nám tato investice jako
zbytečné plýtvání. Také jsme přihlédli ke skutečnosti, že na
některých účtech je pohyb téměř nulový (viz sbírka na kostel a fond
rozvoje). Do všech účtů lze navíc kdykoliv nahlédnout a požádat o
jakékoliv informace přímo na našem finančním úseku na městském
úřadě.

Transparentní účet je v našem městě novinka. Věříme, že
lidé ocení tuto otevřenost a možnost kontroly plateb města. Každý,
kdo by měl k našemu transparentnímu účtu nějaké otázky, může se
obrátit na ekonomickém úseku městského úřadu na paní Evu
Řebíkovou tel. 353 176 226, nebo své připomínky můžete sdělit i
mně na čísle 721 940 465.

Martin Čáp

TRANSPARENTNÍ ÚČET MĚSTA TEPLÁ

INZERCE

PRODÁM V TEPLÉ
100 000Kč

Tel: 723 191 140

PRODÁM BYT 1 + 1 v panelovém domě v původním stavu.

Tel.: 721 138 559

PRODÁM DRUŽSTEVNÍ BYT V TEPLÉ

Tel.: 723 435 357

Garáž ve Školní ulici za

---

Bližší informace na

---
,

Palackého ulici: 1+1, 30 m2, 3. patro.



DOPISY ČTENÁŘŮ

… z deníku bývalé starostky…

Vážení spoluobčané a voliči,
po delší odmlce jsem se rozhodla napsat několik řádků do
Tepelského zpravodaje. V první řadě pokládám za svoji občanskou
povinnost vysvětlit, proč jsem se rozhodla odstoupit z pozice
zastupitele. Za každým rozhodnutím, které jsem kdy v životě
udělala, byl nějaký důvod. Ve své rezignaci současnému vedení
města jsem doslova napsala:

Při veřejném zasedání zastupitelstva text rezignace
přečten nebyl, neboť to vedení nepovažovalo za důležité. Myslím,
že je potřeba říkat věci tak, jak jsou, a proto toto malé vysvětlení a
vyjádření. Práci pro město jsem se snažila dělat podle svého
nejlepšího vědomí a svědomí a i v současné době dění ve městě
sleduji. Dnes z pozice občana, stejně jako vy, s tím rozdílem, že
znám některé předpisy a zákony. Již dvakrát jsem využila svého
práva a požádala město o informace podle zákona č. 106/1999 Sb., o
svobodném přístupu k informacím. Současné vedení města si
některé zákony vysvětluje po svém, a proto se občas pídím, jak to
vlastně je. Někteří současní zastupitelé se před volbami velmi
hlasitě oháněli, že nic není zveřejňováno. Nyní se zveřejňuje ještě
méně informací, než bylo ve městě zvykem.

Současné vedení města nechci kritizovat. Každý, kdo se
rozhodne veřejnou funkci přijmout, by sám měl vědět, zda funkci
zvládne a poradí si se všemi úskalími, které danou pozici doprovází.
Učený z nebe nespadl, ale ráda bych touto cestou doporučila všem
zastupitelům, aby si zákon o obcích přečetli a případně si k tomu
ještě vzali zákon o veřejných zakázkách a občanský zákoník (§159).
Milí spoluobčané, přeji Vám krásné léto a krásnou Teplou.

S pozdravem Jana Čížková

Funkci člena voleného orgánu jsem přijala a zavázala
jsem se, že ji budu vykonávat s nezbytnou loajalitou a
potřebnými znalostmi a pečlivostí. Po přečtení usnesení a
zápisů Rady města nemohu dále mandát vykonávat, neboť
odmítám být loajální a souhlasná s vedením města. Podle § 159
Zákona č. 89/2012 Sb. z toho tedy vyvozuji svůj osobní postoj a
na mandát zastupitele rezignuji.
Svou rezignací chci upozornit, na nedodržování Zákona č.
128/2000 Sb. o obcích a především na porušování Zákona č.
137/2006 Sb., o veřejných zakázkách., § 6 Zásady postupu
zadavatele.

Vážení spoluobčané,

po delší odmlce jsem se rozhodl přispět do Tepelského zpravodaje,
protože co se zde děje, se nedá přehlížet. Začal bych asi zásahem do
stavby, která je v záruce, kde si občané bez stavebního povolení
vystaví své schody, které vzhledově připomínají komunistickou éru,
kde, co se našlo nebo zbylo, tak se použilo. Připojím foto, jestli zde
najdete 10 rozdílů. Samozřejmě jsou jiné, bez zábradlí, jen se divím,
že nepoužili třeba dřevo. Tyto schody se nachází 10 metrů čili 12
kroků od stávajících, tyto schody lze nazvat vzdorovité. Jestliže
něco chci, tak si za tím jdu, i přesto, že je to blbost.

Další odstaveček bych věnoval Lidické ulici, která, jak každý ví, se
právě nachází v rekonstrukci. Tato ulice si zaslouží mnohem a
mnohem větší rekonstrukci, ale vyhodit 1,3 mil. Kč z okna na
dočasnou opravu se mi zdá příliš. Sice vám bývalé vedení zanechalo
přes 30 mil., ale rozhazovat peníze tímto způsobem se zdá
neekonomické, a pakliže přihlédnu k tomu, nebo lépe řečeno, kdo
zastupuje tuto firmu, tak se nestačím divit. Teplá splácela hodně
dlouho za obchodní dům, za tyto aktivity měl být někdo potrestán,
vše bylo zameteno pod koberec a nyní si přijede přiživit do Teplé
jako by se nic nestalo. Zdejší vedení mu dá práci bez výběrového
řízení, neboť si zrušilo směrnici o zadávání veřejných zakázek,
která jim překážela, zadávání zakázek probíhá „živelně“ svým
kamarádům nebo přímo sobě. Viz vrata na technické služby, která
byla zadána poptávkou podle ceny v místě obvyklé. Nechci
odbočovat od tématu Lidická, protože tam se ukázalo, jak vedení
komunikuje s občany. Rozkopali přístupovou cestu bez vědomí
občana, který tam bydlí, vůbec je nezajímalo, že by ho měli
informovat, vždy byli pro komunikaci s lidmi, ale nějak jim to
nejde. I zde byl návrh, aby se použily rošty než nějaké přehrazování
proti tekoucí vodě, vše bez odezvy. Jen doufám, až se řekne bobová
dráha, každý bude vědět, kde to je, tohle je nutné vidět a hlavně se
tam projet připoutaný, jinak vyskočíte ze sedadla. Jestli takhle si
představujete dobře odvedenou práci, tak mám jiný pohled na vaše
dílo.
Další mé výhrady jsou k revitalizaci osvětlení v Popovicích. Nevím,
čí kamarád je firma Smart Lumen s.r.o., protože za 8 svítidel
inkasují 78.256,- Kč včetně DPH. Toto má malý háček. Ve 2. radě
města je napsáno: „RM se seznámila s nabídkou firmy SMART
LUMEN na půlroční bezplatnou revitalizaci, rada města souhlasí.
Dále jsem se dočetl v 19. jednání rady města, že vedení schválilo
uvolnění financí ve výši cca 30 tis. na veřejné osvětlení v
Popovicích. Takže teď nevím, která informace je ta správná?
Myslím si, že toto jsou jenom malé kapky toho, co se zde děje.
Můžeme pokračovat prodejem parcel v Toužimské ulici agentuře za
provizi. To si neumíme prodat parcely sami?
Dále oprava hasičárny bez výběrového řízení, vrata pro technické
služby, nákup nového auta též bez výběrového řízení. Hospodaříte s
penězi daňových poplatníků, měli byste hospodařit ekonomicky a
přestat upřednostňovat kamarády.
Nevím, jak bude pokračovat oprava kostela, který je naší
dominantou, ale stačí Svatý Vojtěch, kam byly dodány sochy. Jde
vidět, jaký postoj město má k tomu, co zde tvořilo minulé vedení.
Zde si město udělalo pěknou ostudu, když přijedou lidé i Německa a
vidí ten nezájem, jaký tu panuje. Hlavně nezapomeňte pochválit své
akce, jak jsou úžasné a krásné. Chtělo by odhodit růžové brýle.

Flusser Václav

Pozvánka do Konnersreuthu:

Jménem starosty partnerského města Konnersreuth jsou všichni
občané zváni na tradiční slavnosti které proběhnou

10:00 - 13:00 Vystoupení dechového orchestru mladých
14:00 - 17:00 Vystoupení skupiny Bredlbroad/Haidlbrummer
18:00 - 23:00 Hudební spolek "Ernestgrun"

10:30 - 18:00 "Stiftlandtrio"
20:00 - 24:00 "ZU (T) DRITT”

Součástí oslav je již 6. ročník .
Teplá – Mariánské Lázně – Cheb – Waldsassen -

Konnersreuth
vlastní

19. července 2015 od 10:00 na náměstí
Pfarrer - Naber v Konnersreuthu.

Program:

Trasa:

Doprava:

Podium 1:

Podium 2:

"Setkání traktorů"



STALO SE

P I E T N Í V Z P O M Í N K A N A T R A G I C K Y
ZEMŘELOU POSÁDKU VOJENSKÉHO
VRTULNÍKU Z ROKU 1983

V letošním roce uplynulo již 32 let od letecké katastrofy,
která se stala v blízkosti obce Potín na Bezdružicku. Dne 17. května
roku 1983 ve večerních hodinách se při cvičném letu zřítil po nárazu
do elektrického vedení vysokého napětí vojenský bitevní vrtulník
Mi-24D a v jeho troskách tragicky zemřeli čtyři vojenští letci z
letecké základny Plzeň-Bory. Posádku vrtulníku tvořili: kapitán
Bohuslav Karkošiak - pilot 1. třídy, nadporučík Vladimír Babka –
pilot-operátor 2. třídy, nadporučík Zbyněk Vostřák – palubní
technik 2. třídy a rotmistr Roman Kmoch – palubní technik ve
výcviku. Tato tragická událost byla již dříve popsána v Tepelském
zpravodaji číslo 1/2013.

Na společné fotografii z pietního setkání jsou
zleva autor článku,Zdeněk Lapák,Ondřej

Knotek,Jaroslav Magoň,František Dvořák,Karel
Sychra a Slavomír Medzihradský

Účastníci pietní vzpomínky na břehu Úterského potoka v
místě dopadu trosek vrtulníku Mi-24D

V sobotu 23. května 2015 se konala pietní vzpomínka na
zemřelé členy osádky vrtulníku, které se zúčastnili kolegové a
přátelé letců z bývalé, dnes již zrušené základny v Plzni-Borech. Na
vzpomínkové setkání přijel tehdejší velitel 4. letky František
Dvořák, dále palubní technici vrtulníků Mi-24 Slavomír
Medzihradský, Zdeněk Lapák, Karel Sychra a Jaroslav Magoň.
Ještě před jejich příjezdem jsme společně s amatérským leteckým
badatelem Ondřejem Knotkem navštívili další místa leteckých
nehod, k nimž došlo v minulosti na Tepelsku. Jeden z pomníků se
nachází pod obcí Vidžín a připomíná tragickou srážku dvou letounů
Praga E-114, ke které zde došlo 23. srpna 1950. Další pomník v
lesním porostu nedaleko obce Křepkovice je věnován majoru
Václavu Bečkovskému, který zde zahynul ve stíhacím letounu
Mig-19 PM dne 20. června 1970. Také tyto letecké katastrofy byly
již na stránkách Tepelského zpravodaje popsány.

Odpoledne jsme se za příjemného jarního počasí všichni
sešli u Starého Mlýna pod obcí Potín a společně se vydali údolím
Úterského potoka k místu, kam před 32 lety dopadly trosky
zříceného vrtulníku. Cestou jsme probírali okolnosti této nehody a
p. Medzihradský také přinesl na ukázku dobové fotografie a
dokumenty. Po chvilce jsme minuli dráty elektrického vedení, do
kterých tehdy vrtulník narazil, a došli na břeh Úterského potoka, kde
jsme věnovali zemřelým letcům tichou vzpomínku. V chladných
vodách potoka a na jeho březích se i po mnoha letech podařilo nalézt
fragmenty součástek a trupu vrtulníku, které zkušení palubní
technici na místě identifikovali. Na protějším břehu v zalesněné
stráni pak na nás čekalo překvapení: mezi hromádkou úlomků jsme
nalezli desku z původního pomníčku, který zde postavili přátelé
zemřelých letců krátce po katastrofě a o němž jsme si mysleli, že již
neexistuje. Společně jsme se domluvili na vybudování nového
pomníčku ve stráni nad korytem potoka. Vzpomínkové setkání
proběhlo v příjemné a přátelské atmosféře.

Ludvík Poláček

Mezinárodní den dětí!

Nejdříve bychom chtěli poděkovat všem dětem a rodičům,
kteří i přes nepřízeň počasí přišli oslavit Den dětí, který se konal 30.
května na místním fotbalovém hřišti. Děkujeme též všem
dobrovolníkům, kteří se podíleli na přípravách a soutěžích pro děti,
a všem sponzorům, díky kterým jsme měli krásné ceny. Byly
připraveny stánky s atrakcemi, se sladkostmi a občerstvením.
Soutěží byla spousta, děti si za své výkony odnášely žetony, které si
mohly vyměnit u stánku za různé ceny. Bylo naším záměrem, aby
odměnu obdržel každý soutěžící.

Děti se také mohly projet na konících a zadovádět si na
skákacích hradech. Bylo také připraveno překvapení, ale počasí
nám bohužel nepřálo, tak snad budeme mít štěstí příští rok. Co by to
bylo za Den dětí bez krásné, veselé pohádky a zajímavých kouzel?
Děti přeci pohádky a kouzla milují (nejen děti), a tak jsme oslovili
kouzelníka Pana Kravatu (Ray Salman) a divadlo Z bedny (pan
Vinter), kterým též moc děkujeme, že přijeli pobavit děti i dospělé k
nám do Teplé.

Věříme, že se vám zajímavá kouzla i pohádka, kterou děti
jistě znaly, líbila, a že se do pohádky zapojili i někteří rodiče i děti a
podělili se s námi o zábavu.

Doufáme, že se většině návštěvníků zábavný den líbil. Ze
srdce děkujeme všem, ale hlavně dětem, které nám rozdávaly
úsměv.Aže těch úsměvů bylo!

To je pro nás všechny ta nejkrásnější odměna.
Ještě jednou všem velký dík!

Za kolektiv organizátorů Jana Kodýmová



Stázka na celostátní přehlídce DFS v Jihlavě

Přehlídka nejlepších dětských folklorních souborů se koná jednou
za dva roky. Letos se v Jihlavě ve dnech 12. – 14. 6. sešlo 16 souborů
- 6 z Čech a 10 z Moravy a Slezska. Při této akci se nesoutěžní
formou prezentují různé způsoby výchovné a umělecké práce a je
dán prostor pro předávání zkušeností, vzájemnou inspiraci a
kontakty dětí i vedoucích.

Na otázku „Co se mi v Jihlavě líbilo“ odpovídali Sára Borsuková,
Daniel Lindenberg a Erika Váradiová ze 3. B a Izabela Tomiová z 9.
třídy:
- vystoupení Slet čarodějnic, Poslední vlak na Bilu a taky naše
vystoupení
- prohlídka hradu Točník a jihlavského podzemí
- folklorní diskotéka, na které hrál i herec Filip Cíl a se všemi se fotil
- výuka tanců na diskotéce
- navázání přátelství s dětmi z jiných souborů

k přijetí na plzeňskou hudební konzervatoř na
obor zpěv.
Izabela je od 6. třídy žačkou Olimpiu Cretana, učitele sólového
zpěvu na ZUŠ v Mariánských Lázních. Kromě toho zpívá ve
sboru Canzona a ve folklorním souboru Stázka.

Muzika souboru Stázka blahopřeje
Izabele Tomiové

Dárcovské Zlaté kříže převzali i dva naši občané

Dne 18. června 2015 se uskutečnil v Karlových Varech slavnostní
akt předávání vyznamenání Zlatý kříž II. a III. stupně za 80 a více
dobrovolných bezplatných odběrů krve. Mezi pěti desítkami
oceněných z celého Karlovarského kraje nechyběli ani dva zástupci
Teplé - Martin Hemza a Zoltán Kanát. Dárci získali pamětní list,
diplom, drobné dárky a především Zlatý kříž s osvědčením o
oprávnění jej nosit. Tradiční akce se koná každoročně v polovině
června v období, kdy si lidé ve všech zemích světa připomínají a
slaví Světový den dárců krve. Měl jsem tu čest být u toho a předat jim
malou pozornost jako poděkování za město Teplá. Chci vyjádřit, že
si Vás dárců velmi vážím a tímto bych Vám chtěl ještě jednou za nás,
všechny občany Teplé, poděkovat.

Karel Hermann

Pečovatelská služba

Oznámení

Žádost o přidělení bytu v DPS je možné získat:

V Domě s pečovatelskou službou (DPS) máme v současné době
volné 3 bytové jednotky o velikosti 1+kk pro nové zájemce.

kteří dosáhli důchodového věku
kteří pobírají invalidní důchod

a jejichž celkový zdravotní stav je takový, že nepotřebují
24hodinovou péči,
ale potřebují jenom pečovatelskou službu, aby mohli vést
poměrně samostatný život.

u ředitelky pečovatelské služby v DPS
na webových stránkách města v kolonce „Peč. služba –

Dokumenty ke stažení“.

Více informací Vám poskytnu na tel.č. 353 301 111 nebo mob.
774 765 481 nebo na www.tepla.cz – Peč. služba

Petra Horská

DPS je určen pro občany (nejen z Teplé):
-
-

-
-

16. 6. opět zavládla po měsíci a půl příjemná atmosféra

DPS

UMARUŠ DPS

mezi
účastníky zpívání se souborem Umaruš. Lidové písně s doprovodem
akordeonu a houslí krásně rozezvučely společenskou místnost
tak, že i přítomné děti začaly tancovat. Děkuji celému souboru

, že za obyvateli pravidelně celý školní rok chodily.
Společné zpívání lidových písní je velmi příjemná aktivita blízká
srdcím nás všech, aktivuje se tím i paměť a vzpomínky. Zpívání
celkově působí na celý organizmus příznivě a při společném zpěvu
se tento efekt umocňuje.
Přeji všem sluníčkové léto a hodně pohody.

Petra Horská

Hodina tance v pekle



Dokončení projektu „Vzorová obnova NKP Klášter
premonstrátů Teplá“

26. červen 2015

Za slunečného pátečního dopoledne proběhlo v prostoru
nádvoří prelatury slavnostní zahájení dokončení projektu vzorové
obnovy Kláštera premonstrátů Teplá. V den konference rovněž
proběhla od 10:00 hodin v opatském kostele děkovná bohoslužba
vedená čestným hostem, kardinálem Dominikem Dukou. Mezi
pozvanými nechyběli ani biskup plzeňské diecéze Mons. František
Radkovský, ministryně pro místní rozvoj Ing. Karla Šlechtová a
náměstkyně ministra kultury Anna Matoušková. Ministerstvo
kultury rovněž zastupoval poradce ministra Hermana Václav
Jehlička, za jehož působení ve funkci ministra kultury náročná
rekonstrukce kláštera začala. Opat P. Filip Zdeněk Lobkowitz,
O.Praem. zahájil svou řeč vzpomínkou na zakladatele kláštera, Bl.
Hroznatu a nezapomněl vyjádřit poděkování za vše, co bylo v
posledních letech pro tuto významnou stavbu uděláno. Jako druhý
se ujal slova Mons. František Radkovský, který vzpomenul na svá
učednická léta u další významné osobnosti, bývalého opata kláštera
Heřmana Josefa Tyla. Ve svém projevu vyzdvihl neobyčejné
vlastnosti, kterými i přes velkou nepřízeň osudu Heřman J. Tyl
disponoval. Díky němu má Mons. Radkovský velmi těsný vztah k
našemu kraji. Ministryně pro místní rozvoj Karla Šlechtová
potvrdila finanční náročnost velmi povedené rekonstrukce a
zároveň doufá, že všechny audity budou i nadále bezchybné.
„Ocenění si zaslouží nejen sám fakt, že klášter podstoupil náročnou
cestu realizace projektu IOP, ale zejména skutečnost, že šlo o
vskutku vzorovou obnovu národní kulturní památky, a to s využitím
moderních vědeckých metod,“ uvedla závěrem náměstkyně
ministra kultury Anna Matoušková a zároveň přislíbila další pomoc
ze strany ministerstva v budoucnu: „Ministerstvo kultury je
připraveno napomáhat klášteru v rámci udržitelnosti projektu nejen
v rámci svých památkových programů, ale také při rozvíjení
kulturních a edukačních aktivit.“

Po projevech následovalo slavnostní odhalení pamětní
desky, kterého se ujala Ing. Karla Šlechtová, Anna Matoušková a
manažer celého projektu rekonstrukce Václav Maršík. Pamětní
deska upomíná evropskou finanční pomoc při obnově kláštera.
Další součástí dopoledního programu bylo i symbolické předání
klíče panu opatovi z rukou Václava Maršíka, přestřižení pásky a
závěrem Mons. Radkovský novému prostoru požehnal.
Následovala již volná prohlídka prelatury a konventu a přilehlého
okolí.

Po setkání významných hostů a zástupců organizací, kteří
se podíleli na přípravě a realizaci vzorové obnovy, u oběda
následovala konference odborných prezentací v Modrém sálu. Celý
program se protáhl až do pozdních večerních hodin.

Zachránit klášter a umožnit mu stát se znovu duchovním a
kulturním centrem, kterým od svého založení ve 12. století byl,
mohla pouze finanční „injekce“ z Evropské unie. Tou se stala
nakonec částka téměř 500 000 000 z Integrovaného operačního
programu EU, díky níž vznikne v rekonstruovaném areálu kulturně
vzdělávací centrum, naučná stezka i stálá expozice.
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HASIČI

Oslavy ve Žluticích

Dne 13. června se ve Žluticích konaly oslavy 145. výročí založení
žlutického hasičského spolku. S naším vozidlem Praga RN jsme se
zúčastnili slavnostního průvodu městem.

Soutěž v hasičské všestrannosti "O pohár hradu
Vildštejn”

Dne 13. června se konala ve Skalné netradiční hasičská soutěž.
Hasiči závodili v disciplínách vyhledávání ztracené osoby v
zakouřeném prostoru, předvedli vědomosti v lanové technice,
pracovali se žebříky, provedli požární útok, na stanovišti
zdravotnické pomoci předvedli své vědomosti v předlékařské péči.
Dále stříleli ze vzduchovky a závodili v silových disciplínách jako v
hodu 10 kg těžkým startérem do dálky nebo zdolání dráhy s
pneumatikou. Náš sbor reprezentovali Karel Kyller a Patrik
Mikulenka a umístili se na 4. místě.

TJ Sokol Teplá - 2.část okresního kola hry Plamen



Mladí hasiči

Dne 23. května se na hřišti TJ Sokol Teplá konala 2. část okresního
kola hry Plamen.
Soutěž se skládala z disciplín - štafeta 4x60 m, štafeta dvojic a
požární útok pro kategorie mladší a starší. Družstva kategorie starší
soutěžila navíc ještě v požárním útok CTIF a štafetě 400 m CTIF.
Motivace byla obrovská, protože do krajského kola v Sokolově
postupovala první tři družstva kategorie starší a první družstvo
kategorie mladší. Družstvo mladších se umístilo na 3. místě a
družstvo starších také na 3. místě, což nám přineslo postup do kraje.

Ve dnech 6. – 8. června se konalo krajské kolo hry
Plamen v Sokolově.

Naše družstvo starších soutěžilo ve složení: Zdenda Sidorják, Filip a
Kačka Hemzovi, Tomáš Mejstřík, Dana Lodesová, Natálka
Adamová, Martin Hrdlička, Kačka Hošová a Matěj Poláček. První
sobotní disciplínou byla štafeta 400m CTIF, ve které jsme se
umístili na 7. místě, jako druhá disciplína byla štafeta dvojic, ve
které jsme se umístili na krásném 3. místě, ve třetí disciplíně štafetě
na 4x60 m jsme skončili na 8. místě. Odpoledne přišel na řadu
požární útok CTIF, ve kterém jsme se umístili na 6. místě. Závod
požární všestrannosti se nám vydařil a skončili jsme o pouhé dvě
vteřiny na 2. místě. V neděli se pokračovalo v disciplínách štafeta
4x60 m, štafeta dvojic a požární útok. Požární útok se nám moc
nepovedl a skončili jsme v něm na 8. místě. Celkově jsme se umístili
na 6. místě. Všichni jsme si tento slunečný víkend požárního sportu
moc užili.

Dne 14. června se konalo u našich kamarádů ve Žluticích
setkání mladých hasičů, kde si děti zasoutěžily ve štafetě požárních
dvojic a požárním útoku. Této soutěže se zúčastnila družstva
mladých hasičů za Žlutic, Krásného Údolí, Teplé a Vieselbachu.
Naši mladí hasiči se umístili na krásném 2. místě.

SDH Teplá

RYBÁŘI

V sobotu dne 13. 6. 2015 pořádala MO ČRS Teplá na
rybníku Bašta RYBÁŘSKÉ ZÁVODY. Zúčastnilo se celkem
61 příznivců PETROVA CECHU, kteří za 6 hodin nachytali celkem
11ks ryb. Vzhledem k počasí se letos nachytalo méně ryb než v
předchozích ročnících. My, rybáři, takové situace velice dobře
známe a tak jsme si nenechali zkazit touto drobností dobrou náladu.
Na popud pana Miroslava Varadiho jsme letos navýšili částku na
nákup cen a tak jsme ocenili pohárem a cenou nejen první tři v obou
kategoriích, ale drobné ceny jsme rozdali dalším 18 závodníkům.
Doufáme, že více cen nám do budoucna přiláká další závodníky a
tak vzhledem k letošní velké účasti se příští rok můžete těšit na ještě
více cen než letos. Na rybářských závodech se udělují i další
doplňkové ceny, například za největší ulovenou rybu. Ani my jsme
nechtěli být výjimkou. Tedy. Tedy, až do té doby, kdy jsme zjistili, že
největší rybu chytil rybář, který si říkal „PONČO“. Tento rybář byl
zároveň i na prvním místě v součtu ulovených ryb. A tak jsme
udělali změnu a místo největší ulovené ryby jsme ocenili dřevěnou
stoličkou, kterou nám věnoval jako sponzorský dar pan Roman
Veselovský, rybu nejmenší, kterou byl okoun o délce 10cm a chytil
ho rybář s příznačným jménem Martiny VYDRA.

Tímto bychom chtěli poděkovat TS města Teplá za
posekání trávy na přilehlé louce a kolem rybníku, všem za účast a
popřát příjemně strávené chvíle nejen u vody. A příští rok na
rybářských závodech opět na shledanou.
Petrů vzdar

MO ČRS Teplá

INZERCE

Prodej domu v BONĚNOVĚ - 6 km od Plané u ML. K trvalému
bydlení, podnikání i k rekreaci. 525 m2. Kolem domu travnatý
pozemek s okrasnými stromy. V přízemí bývalo malé pekařství s
krámkem. V patře 2+1, koupelna, WC. Vybavený. Podkroví k
adaptaci. Malá dílna. Po částečné rekonstrukci - elektro, voda,
střecha, podlahy. Obecní vodovod. Zastávka bus do Plané u ML.
Cena k jednání. Tel. .721 389 901



ŠACHY

Zpráva o činnosti šachového oddílu v sezóně
2014/15

Oddíl se po několika letech opět přihlásil do krajské soutěže
pětičlenných družstev. Se třemi výhrami, třemi remízami a dvěma
prohrami jsme obsadili čtvrté místo z devíti celků.

:
Bohdan Haftar 5,5/8
Martin Klepal 4/7
Karel Valečka 4/7
Jiří Tauber 3/7
Pavel Dědouch 2/2
Jakub Kačírek 1,5/8
Jakub Přibil 1/1

K oddílu patří ještě šachový kroužek, který navštěvovalo 7 dětí.
Nejvýraznějšího úspěchu dosáhl Jakub Kačírek, který skončil v
seriálu krajských přeborů na celkovém druhém místě v kategorii do
12 let. Dále nastupoval jako hostující hráč v mládežnické lize za
oddíl ŠK Karlovy Vary.

M. Klepal

Uhrané body/počet zápasů

ROZHOVOR

Rozhovor s manažerkou prevence kriminality

Paní Lorencová, na začátek bych se ráda zeptala, jaká kritéria jste
musela splnit pro přijetí na pozici manažera prevence kriminality?

Od kdy jste ve funkci?

Máte s touto nebo podobnou prací již nějaké zkušenosti?

Co je náplní Vaší práce?

Studovala jsem na Fakultě humanitních studií Západočeské
univerzity v Plzni (dnes Filosofická fakulta ZČU) tříletý obor
Humanistiky. Úspěšně jsem složila bakalářskou státní zkoušku z
filosofie, dějin a veřejné správy. Součástí mého studia byly takové
obory jako například politologie, psychologie, sociologie, zdravotní
a sociální péče, etika, sociální psychologie, rozvíjení sociálních a
manažerských dovedností, územní správa a samospráva.
Nejprve jsem začala působit jako předsedkyně Preventivně sociální
komise, která zůstala zachována z doby minulého zastupitelstva a
která se zabývala řešením sociálních problémů v našem městě. Po té,
co se město zapojilo do plnění koncepce preventivní politiky vlády
České republiky, bylo zapotřebí zřídit funkci manažera prevence
kriminality, která je nutná pro plnění programu prevence kriminality
na místní úrovni. Jelikož práce Preventivně sociální komise a
manažera prevence kriminality velmi úzce souvisí, byla jsem
jmenována také na tuto pozici.

Funkci manažera prevence kriminality vykonávám od 1. 4. 2015.
Předsedkyní Praventivně sociální komise jsem od 19. 1. 2015.

Je to moje první zkušenost v tomto oboru. Jednou z podmínek bylo
doplnění vzdělání, a tak se od března tohoto roku účastním
vzdělávacího kurzu prevence kriminality v Praze. Kurz je určen
právě manažerům a specialistům prevence kriminality samospráv
krajů a obcí, bude trvat 10 měsíců a je financován z prostředků
Evropského sociálního fondu prostřednictvím OP LZZ a státního
rozpočtu ČR.

Slovíčko „prevence“ v názvu naznačuje, jakým směrem se moje
činnost ubírá a co je její náplní. Znamená to přípravu a realizaci
takových opatření, která budou směřovat k předcházení
nežádoucích sociálních jevů na území našeho města – prevence v
oblasti sociálního vyloučení, dluhové problematiky, drogových
závislostí a kriminality, prevence záškoláctví, omezení
kriminogenních příležitostí. Při své činnosti úzce spolupracuji s
Preventivně sociální komisí, která je vlastně takovou pracovní
skupinou našeho města v oblasti prevence, bezpečnosti, sociální
problematiky a školství. Komise mapuje bezpečnostní situaci ve
městě, snaží se definovat problémy, které znepokojují občany.
Prevence kriminality je především týmová práce. Předpokladem je
spolupráce všech možných odborníků z nejrůznějších státních,
samosprávních i nestátních subjektů, kteří se podílejí na prevenci
kriminality a sociálně patologických jevů. Jako manažer prevence
kriminality odpovídám za koordinaci takové spolupráce mezi
jednotlivými subjekty. V naší komisi máme v současné době
zástupce Policie ČR, základní školy, nestátní neziskové organizace
Český západ. Dále spolupracujeme s krajským protidrogovým
koordinátorem, MP, OSPOD, MŠ, pedagogicko–psychologickou
poradnou.

Jsem na tom určitě podobně jako každá jiná zaměstnaná žena s
rodinou a domácností. Někdy mám pocit, že všechno jde hravě
stihnout, jindy se práce nahromadí víc a člověk neví, kde mu hlava
stojí. Je to všechno o vhodném naplánování. Chtěla bych touto
cestou poděkovat svým rodičům, bez kterých by to opravdu někdy
nešlo – odvádějí skvělou práci (smích).

Není obtížné definovat problémy a různé problémové skupiny v
našem městě. Jestli chceme, aby Teplá vzkvétala a zajistila svým
obyvatelům dostatek odpovídajících životních podmínek, musíme
navrhnout a přijmout taková opatření, díky kterým se omezí výskyt
rizikového chování a zvýší se pocit bezpečí ve městě.
Pozornost chci také soustředit na zlepšování vztahů mezi majoritou
a minoritou. V posledních letech je zásadním problémem řady
měst, Teplou nevyjímaje, napětí mezi těmito skupinami obyvatel.
Zvláště v regionech s vysokou nezaměstnaností je tento problém
dosti citelný. Díky práci terénních pracovníků obecně prospěšné
společnosti Český západ i díky vlastnímu terénnímu šetření
získáváme důležité informace k přesnému popisu sociálně
vyloučených lokalit a obyvatel, kteří zde žijí. Chtěla bych
dosáhnout toho, aby všichni občané vnímali to, že se na problémech
intenzivně pracuje, že se něco děje a situace se posouvá k lepšímu.

V první řadě velmi pozitivně hodnotím složení Preventivně sociální
komise. Tím, že zde máme zástupce města, policie, školy a
neziskového sektoru, se nám daří rozvíjet spolupráci a koordinovat
společné kroky. Společně se podílíme na naplňování cílů sociálního
začleňování a bezpečnosti na území města.
Pokud půjde vše podle plánu, bude v našem městě fungovat
bezplatná dluhová poradna. Hlavním důvodem pro její zavedení je
skutečnost, že stále více lidí – a myslím tím úplně všechny, ne pouze
sociálně vyloučené – se dostává do špatné finanční situace a je
zapotřebí odborná pomoc. Lidé, kteří se dostanou do kruhu
chudoby a dluhových pastí, se pak mohou uchylovat ke
společensky nežádoucímu chování.

K realizaci preventivních opatření vycházejících z aktuální
bezpečnostní situace města, je nutná příprava projektových
záměrů a dotačních žádostí souvisejících se sociálními
službami a prevencí kriminality. Manažer prevence odpovídá
za vedení ucelené agendy, připravuje projektové záměry,
odpovídá za včasné podání žádostí o dotace, dohlíží na efektivní
využívání finančních prostředků, které byly poskytnuty na
preventivní či sociální projekty.

Není náročné spojit práci s rodinným životem?

Co je Vaším hlavním cílem?

Máte již za sebou nějaké výsledky?



Toto poradenství funguje již v řadě měst po celé České republice a
dokáže pomoci lidem i ve zdánlivě neřešitelných situacích.
V příštích týdnech začne na Tepelsku působit pojízdný
nízkoprahový klub. Provozuje ho obecně prospěšná společnost
KOTEC o.p.s. Toto speciálně upravené auto bude v Teplé i okolních
vesnicích nabízet aktivity k vyplnění volného odpoledního času dětí
a mládeže. Navíc s Kotcem jednáme o znovuotevření kamenného
nízkoprahového klubu přímo v Teplé.

Na otázky odpovídala: Bc. Jana Lorencová
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Z HISTORIE

Dějiny města Teplá

Po ukončení protireformace opat městu navrátil trhové právo,
přiznal jeho občanům právo rybolovu od vchodu do města (od domu
Blasius Riegel) až k mlýnu (pozn. dům č. p. 283 pana Babeje),
potvrdil trh sv. Jiljí a rozšířil trhové právo také v tom, že nyní i
obyvatelé Mnichova a Úterý museli své zemědělské výrobky
prodávat v Teplé; od roku 1589 toto museli také rolníci z Berouna,
Nezdic, Křepkovic, Pěkovic, Beranovky, Bezvěrova, Mrázova,
Horního Kramolína, Služetína, Jankovic, Hošťce, Babic, Rankovic,
Beranova, Kladrub, Dřevohryz. Město Teplá bylo územním
hospodářským centrem.

Teplá tehdy měla v podstatě základ (pozn. stavební), který
existuje ještě dnes. Od trhového náměstí vedly do stran už od raného
času čtyři ulice: ul. Havlíčkova (Derngasse), ul. Lidická (Hohe
Gasse), ul. Klášterní (Getreidegasse s jejím prodloužením
Klostergasse) tak jako ul. Toužimská (Rathausgasse – Borauer
Strasse). Náznaky k rozšíření jsou znatelné. V patnáctém století se
rozvinula ul. Klášterní, která v šestnáctém století zasahovala až ke
špitálu. Rané je také rozšíření osídlení ve spodní části ul. Lidická
(Hostätte – pozn. směrem k dnešnímu stavebnímu sdružení), kde
před tím stál městský poplužní dvůr. Od Klášterní ulice se odvětvuje
ul. Sokolovská (Zügengasse), která drahou náleží k poměrně
mladým místním částem. Naproti tomu časně byla zastavěna také
spodní ul. Havlíčkova (Derugasse) vně brány (pozn. městské).
Nejmladší „předměstí“ jsou nejzazší část ul. Havlíčkova
(Zigennerruh) a nádražní čtvrť; vznikly v devatenáctém a dvacátém
století. V letech po druhé světové válce bylo už zřízeno v okolí
dobytčího trhu nové sídliště (pozn. ul. U Hřiště).

Od roku 1594 nám dochované kostelní matriky podávají
první detailní objasnění o tepelském obyvatelstvu. K nejstarším,
ještě dnes existujícím rodinám, patří: (v závorkách křestní jméno
prvního známého předka, jeho pravděpodobný rok narození a jeho
povolání): Ardini (Richard, asi 1560), Pistl (Hans, asi 1550,
kloboučník), Wollrab (Jörg, asi 1550, asi řezník); jméno se píše také
„Wollraf“, Ginter (Hans, asi 1550), Wanka (Simon, asi 1565,
řezník), Trötscher (Benedikt, asi 1570 z Mnichova, předtím
Schlaggenwald), Schneider (Gregor, asi 1575).

V sedmnáctém a osmnáctém století se potom objevují
mnohá nová jména, jejichž nositelé se přistěhovali z blízkého a
dalekého okolí. Není možné je všechny uvádět, proto jsou
jmenováni jen někteří z těch, jejichž potomci ještě žijí: kolem roku
1630 sedlář Georg Forkl z Dobřan (Wiesengrund); kolem roku 1650
Johannes Geiger ze Švábska; 1655 Simon Seitz z Rankovic, tentýž
čas Václav Korn z Hošťce, tak jako stavitel Wolfgang Steidl, údajně
z Kufsteinu; roku 1690 Gregor Spitzl z Vidžína; roku 1695 stavitel
Wolfgang Braunbock, údajně z Miesbachu; roku 1715 pekař
Adalbert Wossmuth z Oněšova (Anischau); asi téhož času
připutoval Gregor Damm z Křivců (Krips).

Čas, jenž přerušil hospodářský rozkvět Teplé požárem
města v roce 1611, došel svému konci vypuknutím třicetileté války,
po pražské defenestraci v roce 1618 započalo třicet let trvající
decimování obyvatelstva střední Evropy, jímž byly postiženy
povětšinou Čechy, neboť od začátku až ke konci vypořádání, tedy
od roku 1618 až 1648, byly válečným dějištěm. Podle pečlivých
odhadů byla k dispozici v Čechách po třicetileté válce jen ještě asi
pětina předválečného obyvatelstva. Stav obyvatelstva z roku 1618
byl dosažen teprve na začátku devatenáctého století, tedy téměř o
dvě století později. Střízlivé počty nechávají jen tušit, jaké hrůzy a
soužení naši předkové utrpěli.

Po ztracené bitvě na Bílé Hoře u Prahy (1620) pokračovali
někteří protestantští vůdci, mezi nimi také Ernst von Mansfeld, v
boji proti císaři. Roku 1621 postupovali vojáci Mansfelda proti
Teplé, zplenili město a uvedli jej v požár, neboť toto nesehnalo
výpalné (berné za nevypálení). Utrpení se zvětšilo skrze hladomor
roku 1622/23; za jednu měřici obilí bylo tehdy požadováno sedm
tolarů. Mansfeld požadoval za ušetření kláštera 6000 tolarů, tudíž
byla jedna měřice obilí jednou tisícinou hodnoty kláštera. Roku
1633 řádil – naposledy v klášterním území – mor. Roku 1634 byla
Teplá zpleněna Švédy, kteří roku 1641 a 1643 přišli znovu, aby si
opětovně vzali, co potřebovali. Po 29 letech nepřerušovaného
strachu, jeden rok před uzavřením míru, se Teplá stala válčištěm
mezi císařskými a švédskými oddíly; město bylo úplně zpustošeno.
Když Vestfálský mír roku 1648 ukončil třicetileté běsnění, byla
Teplá zchudlá, zničená a proti dřívějšku liduprázdná; nic ve městě
už více nepřipomínalo dřívější blahobyt.

Brzy začala opětovná výstavba; už o několik let později
nazývá světoběžník Merian Teplou jako „fajnové místečko“.

Autor: Gert Reiprich
Zdroj: Das Tepler Land str. 519 – 520
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HISTORIE BÝVALÝCH HOSPODÁŘSKÝCH
DVORŮ TEPELSKÉHO KLÁŠTERA

DVŮR KLADRUBY A KLÁŠTERNÍ OVČÍN

V tomto čísle Tepelského zpravodaje se uzavírá historie bývalých
hospodářských dvorů, které patřily Klášteru premonstrátů v Teplé.
Posledním z řady dvorů, které se nacházejí v blízkém okolí kláštera,
je bývalý Dvůr Kladruby s nedalekým ovčínem. Další podobné
hospodářské dvory však vlastnili tepelští premonstráti také
například na severním Plzeňsku i v dalších oblastech.

Budova klášterního ovčína u Kladrub těsně před demolicí
(leden 2002)



Kladrubský dvůr leží na východním okraji stejnojmenné obce a
původně zde stával již před třicetiletou válkou. Na přelomu srpna a
září roku 1647 proběhla v prostoru Kladrub a Beranova bitva mezi
švédskými a císařskými vojsky, při níž byly vypáleny a zničeny
nejen Kladruby, ale celá řada okolních vesnic. Uplynuly desítky let,
než byl kladrubský dvůr znovu obnoven. 19. května 1693 byl
slavnostně položen a vysvěcen základní kámen k výstavbě nového
hospodářského dvora a v roce 1764 za opata tepelského kláštera
Hieronyma Ambrose se stavěla nová jednopatrová obytná barokní
budova společně se sýpkou. Kolem roku 1900 se v Kladrubech
chovalo na 400 ks ovcí, 250 ks dobytka, koně, prasata a drůbež.
Samotný dvůr měl velmi bohatě zařízený interiér, v místnostech stála
kachlová kamna, stropy byly zdobeny freskami. Vzhledem k
dnešnímu tristnímu stavu kladrubského dvora je téměř zázrak, že se
v jedné z obytných místností dochovaly části nástropních fresek,
které pocházejí z roku 1690 a zobrazují tehdy aktuální osvobození
Vídně z obležení od Turků v roce 1683. Nad vchodem do bývalého
čeledníku zůstal zachován znak tepelského kláštera. Jsou na něm
iniciály C L P, což značí, že budova prošla přestavbou za opata
Chrysostoma Laurentia Pfrognera (ve funkci byl v letech 1801-
1812). Před bránou kladrubského dvora stávala barokní socha sv.
Jana Nepomuckého z roku 1709, z níž dnes nalezneme jen
podstavec. Socha zmizela tak jako další okolní drobné památky v
období po roce 1945. Vpravo za hospodářským dvorem při staré
cestě do Prachomet stojí u rybníčka kaplička Panny Marie Klatovské
z roku 1694, v níž byla umístěna kamenná soška Milostné Panny
Marie na trůně. Ta byla včas zachráněna před odcizením nebo
zničením a je uložena v tepelském klášteře. Ruiny této kapličky jsou
smutným dokladem devastace těchto památek na Tepelsku v období
po druhé světové válce. Zchátralý hospodářský dvůr v Kladrubech i s
kapličkou dnes vlastní Státní pozemkový úřad a od 2. 8. 2005 je areál
dvora prohlášen Ministerstvem kultury za nemovitou kulturní
památku.

Část zachovalé nástropní fresky v obytném křídle
hospodářského dvora v Kladrubech

Severně od kladrubského dvora stával u staré cesty do Otročína
velký klášterní ovčín, založený roku 1650. Příliš informací z
historických pramenů se o něm bohužel nedochovalo. Po ukončení
chovu ovcí v Kladrubech sloužil nadále různým účelům, a přestože
nebyl vyloženě v havarijním stavu a vzhledem ke své odlehlé poloze
nikoho neohrožoval, došlo v lednu roku 2002 k jeho demolici. Ta
proběhla rychle a ve vší tichosti v mrazivém zimním období. Většina
stavebního materiálu ze zbořeného ovčína skončila v soukromých
rukách zdejších občanů, zbylou sutí byly zavezeny cesty a částečně
skončila i v blízkém rybníku. Lze se právem domnívat, že šlo spíše o
cílenou lukrativní zakázku pro demoliční firmu. Neumím si totiž
jinak vysvětlit, jak je možné, že demolice starého objektu stojí v naší
zemi často víc finančních prostředků, než by stála výstavba objektu
nového. Nad tím zůstává normálnímu člověku stát zdravý rozum.
Ale aby tento seriál z historie bývalých hospodářských dvorů
nekončil pesimisticky, je třeba pochválit snahu města Teplá a dalších
institucí o záchranu jiných historických památek na Tepelsku.

Pohled na zchátralou kapličku Panny Marie Klatovské u
kladrubského dvora

Ludvík Poláček

Zemědělství a řemesla

...pokračování cyklu...

V podhorských krajích se sice pěstovaly některé zemědělské
plodiny, ale lidé si většinou přes zimu přivydělávali řemeslnými
sezónními pracemi. Mezi tato řemesla patřilo knoflíkářství,
povoznictví, bednářství, kovářství, cihlářství, výroba dřevěných
trub a ruční pletení rukavic. Knoflíkářství byla práce pro
zaměstnání chudiny. Vrchnost dovážela z ciziny od moře materiál
(škeble) na výrobu knoflíků, které se vyráběly podomácku. Faktoři
tyto knoflíky jezdili vykupovat. Knoflíkářům se také říkalo
candrkáři. K dalším řemeslům patřila výroba dřevěných trub na
rozvod vody. Tyto trubky se vyráběly do zásoby, a proto se musely
máčet ve vodě v rybníce, aby se nerozeschly. Toto řemeslo zaniklo s
výrobou litinových rour. Povoznické řemeslo nejvíce využívala
vrchnost, která si nechávala dovážet ze zahraničí různé předměty.
Toto řemeslo též zaniklo s výstavbou železnice. Ženy se nejvíce
zabývaly ručním pletením rukavic. Důvodem zániku tohoto
řemesla byla průmyslová výroba. Cihlářství též zaniklo pro
nedostatek cihlářské hlíny.

Vnější kontakty vesnice s městy byly zprostředkovávané
městskými trhy. Nejběžnější konzervací potravin jak na vesnici,
tak ve městě bylo jejich sušení, uzení a nasolování. K úpravě
nedozrálého obilí se užívaly velké hliněné pražnice. K přípravě
pokrmů, stejně tak jako k vytápění jizeb sloužily hliněné, kamenné
pece a otevřená ohniště.



Základní keramickou nádobou, která umožňovala vaření i ukládání
potravin, byl v raném středověku bezuchý hrnec různých velikostí.
Omezené tvarové spektrum keramického zboží doplňovaly
objemné zásobnice, láhve a později též misky. Základem obživy pro
většinu obyvatel byla práce v zemědělství a z řemesel to pak bylo
hlavně kovářství, tkalcovství, košíkářství; významné bylo
hrnčířství a vyšívání.
Řemesla, která zpracovávala dřevo, kovy a tkaniny, mívala
monopol na výrobu koňských postrojů, sedel a povozů. S tím
souvisela jejich významná role v dopravě a obchodu. Z příbuzné
skupiny řemesel zpracovávajících kůže se později vyčlenilo
sedlářství a řemenářství, ševcovství, brašnářství a rukavičkářství.
Dalším, velmi důležitým a potřebným řemeslem bylo mlynářství.
Mlynáři sídlili většinou na samotě, ale patřili vždy k určité vesnici.
Vedle mlýna měli většinou i polní hospodářství, rybařili a plavili
dřevo. Ve mlýně pak byli mládkové a učedníci řízeni stárkem. V
šejdovně, jak se nazývala pekařská mlýnice, byl šejdíř v postavení
předního tovaryše. Kde se mlely slady, býval sladomelec a mleč.
Velmi specifickým řemeslem byl sekerník, což byl odborník na
práci se dřevem, na dřevěné stavby technického charakteru a
dřevěná strojní zařízení. Býval trvalým zaměstnancem mlýnů nebo
smluvně zajišťován k provedení určitých staveb nebo větších oprav.
Ve středověku bývali mlynáři velmi často členy pekařských cechů.
Samostatnou skupinou bylo řemeslo perníkářské, které doplňovalo
život zemědělce i ostatních venkovských vrstev. Perníky mají v
Čechách dlouhou tradici. V 18. století se pekly perníky medové,
vytláčené do dřevěných forem z hruškového dřeva. Oblíbené a
známé formy byly srdce, koník, husar a panenka. Těsto se
připravovalo z režné mouky, medu a koření. Odležené těsto se
stláčelo rukou do formy, vyklopilo a peklo se v pecích. Perníkáři
začali časem med nahrazovat cukrem a techniku výroby perníků z
forem vystřídalo vykrajování plechovými formami. Perníky se
zdobily cukrovou polevou a lepením obrázků.

Pavel Dolejš
Pokračování příště...

KLÁŠTER
PREMONSTRÁTŮ

Zveme Vás k návštěvě revitalizovaného kláštera

V rekonstruované části Kláštera premonstrátů v Teplé vzniklo nové
kulturně-vzdělávací středisko „Hroznatova akademie“, které se
veřejnosti otevře 1. 7. 2015. Postupně budou k dispozici výukové
programy přístupné jak dětem, tak i dospělým, které jim poutavou
formou přiblíží nejen historii premonstrátů a historickou úlohu
kláštera, jako duchovního, hospodářského a kulturního centra
regionu, ale i jeho současný smysl. V areálu kláštera vzniká naučná
stezka nejen pro rodiny s dětmi. V prostorách starého vodního
mlýna jsou instalovány funkční modely prezentující podstatu
fyzikálních zákonů a praktické ukázky toho, jak se v minulosti
využívala vodní energie pro usnadnění každodenní práce. V
revitalizovaných prostorách je připraveno několik výukových
okruhů. V doprovodu průvodce - animátora se návštěvníci projdou
opravenými klášterními sály či jeho podzemím a získají vědomosti
o stavebním vývoji klášterních budov, nebo o životě klášterní
komunity v minulosti i dnes. Vznikla volně přístupná expozice
prezentující zcela nové poznatky o minulosti kláštera získané díky
mnohaleté práci archeologů provázející rekonstrukci kláštera.

Nově rekonstruované prostory budou dále využívány především
jako zázemí pro kulturní a vzdělávací aktivity převážně
nekomerčního charakteru pro širokou veřejnost. V budoucnu budou
pořádány řemeslné a výtvarné dílny, divadelní a hudební akce,
přírodovědné workshopy a další volnočasové aktivity.

- vznikají naučné stezky a trasy
- jsou zpracovány výukové programy pro školy a odbornou
veřejnost
- jsou k dispozici výstavní prostory
- máme v úmyslu otevřít tvořivé dílny a jiné workshopy pro
veřejnost (keramika, výtvarné práce, grafika, multimediální a
hudební tvorba, ostatní rukodělné činnosti)
- chceme realizovat kulturně společenské aktivity - koncerty,
představení, akce s celodenním programem
- můžeme poskytnout pronájem konferenčních prostor
- máme k dispozici zázemí pro duchovní akce

Novinky a aktuality:
http://www.klastertepla.cz/

Mimo měsíce ledna, bude otevřeno každý den:
PÁ – SO od 10:00 do 16:00 hodin
NEDĚLE
vždy od 11:00 do 16:00 hodin

INZERCE

Účetní firma
nabízí vedení účetnictví, daňové evidence a

mezd.

Doklady přebíráme u nás v kanceláři,
ale i u vás doma či na pracovišti.

Mobil:

Vyhotovíme přiznání DPH
i roční daň z příjmu, či daň silniční.

Podáme potřebná hlášení,
souhrnné hlášení i hlášení přenesené daňové

povinnosti (i v elektronické podobě),
zařídíme vše na úřadech.

603 845 153

umaped@seznam.cz
www.umaped.cz







Městský úřad Teplá
Masarykovo náměstí č.p. 1, 364 61 Teplá

Úřední hodiny:

Ústředna:

Pondělí      7:00 – 12:00     12:30 – 17:00
Úterý         7:00 – 12:00     12:30 – 15:00
Středa        7:00 – 12:00     12:30 – 17:00
Čtvrtek      7:00 – 12:00     12:30 – 15:00
Pátek         7:00 – 13:00

tel.: 353 176 220, 724 873 065, 724 873 066, fax: 353 176 241,
e-mail:

– Karel Hermann, tel.: 353 176 222,
e-mail: starosta@tepla.cz

– Martin Klepal

– Mgr. Vít Červenka, tel.: 353 176 221,
e-mail:

– Soňa Bílková, tel.: 353 176 220,
e-mail: sekretariat@tepla.cz, e-mail podatelna:

Ekonom – Eva Řebíková, tel.: 353 176 226, e-mail: ekonom@tepla.cz
Účetní – Markéta Hlávková, tel.: 353 176 223,
e-mail: ucetni@tepla.cz
Účetní (správa poplatků) – Hana Vasylišinová, tel.: 353 176 225,
e-mail:

Stavební úřad – Jiří Dinga, tel.: 353 176 228,
e-mail: stavebni.urad@tepla.cz
Územní plánování – Jiřina Růžková, tel.: 353 176 227,
e-mail:

Jaroslava Dvořáčková, tel.: 353 176 230, e-mail:

Jaroslav Větrovec, tel.: 353 394 466, e-mail:

Zdeňka Lorencová, tel.: 353 176 229,
e-mail:

Mgr. Kristýna Bílá, tel.: 730 154 846, tel.: 353 176 224, e-mail:

Správa domu s pečovatelskou službou - Karel Maďarič,
tel.: 723 527 016

Vedoucí pečovatelské služby – Petra Horská
tel.: 353 301 111 / 774 765 481, e-mail:

Technik střediska – Jaroslav Kehrt, tel.: 725 052 503
e-mail: mistni.hospodarstvi@tepla.cz
Správa sportovní haly – Karel Maďarič, tel.: 723 527 016
Správa domu kultury – Karel Maďarič,  tel.: 723 527 016
Správa hřbitova - Karel Maďarič, tel.: 723 527 016

Starosta města

Místostarosta

Tajemník

Sekretářka starosty a tajemníka, Komise pro projednávání
přestupků, mzdy

Ekonomický úsek

Stavební úřad, územní plánování

Matrika, evidence obyvatel

Odborný lesní hospodář

Knihovna

Infocentrum a kultura

Dům s pečovatelskou službou

Pečovatelská služba

Středisko místního hospodářství

epodatelna@tepla.cz

tajemnik@tepla.cz

podatelna@tepla.cz

ucetni.sluzby@tepla.cz

uzemni.plan@tepla.cz

matrika@tepla.cz

olh@tepla.cz

knihovna@tepla.cz

kultura@tepla.cz

pecovatelska.sluzba@tepla.cz Tepelský zpravodaj, informační tisk, grafická úprava a tisk
Město Teplá, vydává Město Teplá

Uzávěrka 20. dne předešlého měsíce. Příspěvky zasílejte na
adresu: t.zpravodaj@seznam.cz, nebo kultura@tepla.cz, na MěÚ

do schránky, heslo „Zpravodaj”. Příspěvky nejsou stylisticky
upravovány, omluvte případné chyby v textu.

Registrační číslo: MK ČR E 11998

TIRÁŽ

INZERCE
P ísp vky a inzeráty od ob an   zdarma

Firmy ve správním obvodu m sta Teplá platí    velikost A4
K 100, A5 K 50,-, A6 a menší K 20,- / 1 uve ejn ní

Subjekty mimo správní obvod m sta Teplá platí    velikost A4
K 1000,-, A5 K 500,-, A6 a menší K 200,- / 1 uve ejn ní
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www.tepla.cz

www.zstepla.cz

www.tepla.knihovna.info

www.klastertepla.cz

www.hasicitepla.wz.cz

www.krajzivychvod.cz

www.kr-karlovarsky.cz

www.konnersreuth.de

www.kudyznudy.cz

www.modelklub.unas.cz

oficiální stránky města Teplá

stránky Základní školy v Teplé

stránky Knihovny s infocentrem Teplá

stránky Kláštera premonstrátů Teplá

stránky SDH Teplá

stránky Svazku obcí Slavkovský les pro obnovu venkova

informační portál Karlovarského kraje

stránky partnerského města Konnersreuth

turistický informační portál

klub modelářů v Teplé

tepla.evangnet.cz
Českobratrská církev evangelická v Teplé

ZAJÍMAVÉ WEBY


